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ČESKO: Pomatený český premiér Fiala neustále opakuje svou představu o tom, že bude žít bez
ruských nerostných surovin. Jde o ukázku toho, jak guláš v hlavě povýšený na ideologii může
zlikvidovat do nedávna vcelku úspěšnou ekonomiku celého státu. To se nepodařilo ani komunistům,
byť kolektivizace ji dala pěknou ránu do vazu. Nicméně tu po komunistech zůstalo mnohem více, než
kolik toho tu máme nyní. Je to smutné konstatování, které vyslovit je o to těžší, s jakou nadějí jsme
po roku 1989  vzhlíželi k budoucnosti.

 

  Fiala se vydal na jednání do Polska, které se díky idiotismu vlastní vlády dostalo do stejných
problémů a Rusové jim uzavřeli všechny kohoutky s plynem. Tamní premiér chce s tím našim řešit
stavbu nového plynovodu, který by vedl z Baltského moře k nám. Myslíte li si, že Poláci objevili nová
naleziště, mýlíte se. Počítá se, že by se dovážel plyn v obrovských tankerech a v nově vybudovaných
terminálech poté přečerpával do nového plynovodu. Radši se neptejte na cenu konečného produktu,
protože byste okamžitě svůj plynový kotel preventivně vytrhnuli ze zdi. Neochota Fialy & spol.
uvědomit si, že jakékoliv řešení ignorující ruské zdroje je extrémně drahé, zdlouhavé a technicky
téměř nesplnitelné, nás přivede na buben. Všechny. Jenže to máte jako s autistou. Ten si vezme něco
za své a nikdo mu to nevymluví. Tady jde však o celý stát a je s podivem, co vše si necháváme líbit.
Otázkou tedy zůstává, co chce Fiala do trubek pouštět, kolik to bude stát, a nebylo li by levnější
vyměnit nikoliv dodavatele, ale Fialu s celou Pětikoalicí. Odpověď jistě znáte.

Jakýsi průzkum veřejného mínění se zabýval tím, kdo by byl vhodný kandidát Pětikoalice na
prezidenta a vítězně z něj údajně vyšel opět Petr Fiala. Jestli by nebylo nejlepší, kdyby tedy zastával
pozici jakéhosi univerzálního regenta celé země? Nebylo. Jisté je, že vyjádřením Pětikolky o tom, že
generál Petr Pavel není favoritem, tomuto samozvanému horkému kandidátovi kapku sklaplo. Do své
kandidatury už věnoval dost peněz a nyní je dopředu odstaven na druhou kolej. Vzhledem k vlastní
schopnosti vlézt do jakéhokoliv otevřeného otvoru se zdál být pro vládní koalici vhodným partnerem,
jenže se kolem něj pohybuje příliš mnoho subjektů, které by z jeho vítezství mohly profitovat, takže
by se nedostalo na kmotry kolem ODS. Ta má navíc svou fosílii Mirku Němcovou, která o úřad stojí
již déle. A není jediná. Navíc Fiala s Pekarovou a Bartošem mají přirozenou obavu z možné
kandidatury nenáviděného Andreje Babiše, proti kterému zbrojí už 8 let. Dokonce i nyní shazují
veškerou zodpovědnost za inflaci na bývalého předsedu vlády a je s podivem, že mu nedávají za vinu
i situaci na Ukrajině. Jenže pokud se Babiš rozhodne pro kandidaturu, bude mít jakýkoliv kandidát
Pětikoalice těžkou úlohu, protože katastrofální výsledky stávající vlády ignorují už jen doslovní
fanatici pro liberalismus Fialou představovaný.

 

https://cz24.news/co-bude-v-tech-trubkach/
https://cz24.news/donate/


 

  Pravdou zůstává, že na straně vlády jsou všechna velká média s výjimkou těch vlastněných
Babišem. Což se ostatně ukazuje i v průběhu ukrajinské krize. Přehlížení faktů, která jsou přitom
nesporná a k čemuž vede i popírání vlastních reportáží staršího data, nutí k nenávisti části méně
přemýšlejících Čechů k Rusku a jejímu prezidentovi Putinovi. Nejsme idealisté, samozřejmě zdaleka
ne vše je v Rusku růžové, nicméně vlastenectví Rusů a jejich schopnost odolat mnohonásobné přesile
i za cenu velkých vlastních ztrát by měly být zásadním varováním pro Západ. Nižší životní úroveň
mimo velká města je jejich výhodou, dokážou se v těžkých dobách uskrovnit až na takovou hranici, o
které se nám ani nezdá. Navíc mají dobrou paměť, takže na lumpy typu Fialy jen tak nezapomínají.
Na druhou stranu mají slovanskou soudržnost a povědomí. To jediné nám v budoucnosti může
v jejich očích vrátit určitý kredit. Atak Ukrajiny byl dlouho avizovaný a Rusko se snažilo mnoho let
upozorňovat na realitu, kterou porušování jak Minských dohod, tak těch o nerozšiřování se NATO.

Často slýcháme, že jde o právo svobodně se rozhodnout, nicméně k špatným ukrajinským
rozhodnutím vedla především americká administrativa, která si Ukrajinu vzala za svou a ždímala ji ze
všech stran. Biologické laboratoře, vyzbrojování nacistických jednotek Azovské praporu a Pravého
sektoru už byly jen další ukázkou snahy NATO vyvolat konflikt. 8 let trvající boje v Donbasu jsou toho
důkazem. Agresivita Zelenského stoupá rovnoměrně s jeho požadavky na Západ, přičemž on sám
nadále ,,záhadně“ bohatne. Rusové na rozdíl od tvrzení Fialy a médií postupovali dosud velmi šetrně
k civilistům i vojákům pravidelné ukrajinské armády. Azov a Pravý sektor však musí vzhledem
k budoucímu uspořádání Ukrajiny vyhladit, stejně tak lze očekávat hon na samotného Zelenského.
Pokud se podaří ho chytit a zároveň bude li nová ukrajinská reprezentace ochotna přijmout podporu
od Ruska, velmi rychle se vrátí na významné místo dodavatele řady produktů pro Evropu. Ani Rusko
nezapláče. Ruský plyn i ropu si rozumné vlády zajistily dopředu. Netýká se to jen Maďarska,
Vatikánu či Rakouska, nakupují i Němci a další země.

Naši hloupí politici si hrají na zásadové, ve skutečnosti jde o pokus rozmístit u nás americké vojenské
jednotky a stát se naprostým vazalem Washingtonu. Tak znovu. Rusové nezapomínají. Pokud tuto
vládní garnituru co nejdříve nezbavíme moci, čekají nás nejtěžší roky od dob Temna. Z Rusů vrahy
dělají manipulacemi média a politici. Z Ukrajinců realita. A tvrdí li někdo, že Rusové přijeli na
Ukrajinu zabíjet, pak je to idiot, který si neuvědomuje, že existence této země mohla trvat pár
desítek minut, kdyby o Moskva stála. Bohužel takto hloupých je tady u nás stále mnoho. Jako těch, co
si myslí, že bez ruského plynu bude také fajn.
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